
SAMOSPRÁVA  OBCE  VEĹKÉ  BLAHOVO 

NAGYABONY  KÖZSÉG  ÖNKORMÁNYZATA 
Hlavná 72 Veľké Blahovo 

 

 

 

Číslo: 5/2011                Veľké Blahovo, 13.04.2011 

 

 

 

Z á p i s n i c a  
z 5. zasadnutia Obecného  zastupiteľstva obce Veľké Blahovo,  

konaného dňa 13.apríla 2011 v zasadačke OcÚ Veľké Blahovo 

 

 

 

Prítomní: 

- poslanci OZ v počte  8 osôb 

- starosta obce 

- JUDr. Barciová Sylvia 

- JUDr. Barciová Zuzana 

- pozvaní uchádzači na funkciu hlavného kontrolóra obce 

 

Neprítomní poslanci:  

 

1. Novák Jozef - ospravedlnený 

 

 

K bodu č. 1:  Otvorenie zasadnutia 

 

5. zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo zahájila a viedla Mária 

Bödők - starostka obce. 

 

Starostka obce konštatovala, ţe pozvánka na 5. zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

obce Veľké Blahovo bola zaslaná obecným poslancom poštou pred konaním zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva. 

 

 

K bodu č. 2:  Návrh na schválenie programu 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce 

Veľké Blahovo 

 

Starostka obce na začiatku zasadnutia predloţila návrh na schválenie programu 5. 

zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo. 

 

Program 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo podľa pozvánky 

zo dňa 05.04.2011. 



 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Návrh na schválenie programu 5.zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

3. Návrh na určenie overovateľov a zapisovateľky 

4. Návrh na voľbu návrhovej komisie 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Vyhodnotenie došlých prihlášok na funkciu hlavného kontrolóra obce Veľké Blahovo 

7. Voľba hlavného kontrolóra obce Veľké Blahovo 

8. Rôzne 

9. Záver 

                     

 

Uznesenie 

č. 5/37/ 2011 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

 

A/  s c h v a ľ u j e 

Program rokovania 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo zo dňa 

05.04.2011 

 

Hlasovanie č.1 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      8 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie bolo schválené  

 

 

K bodu č. 3:  Návrh na určenie overovateľov a zapisovateľky 

 

Starostka obce za overovateľov zápisnice určila z poslancov obecného zastupiteľstva 

Pavla Kázméra a Ivetu Moravekovú. 

 

 

Uznesenie 

č. 5/38/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

určenie Pavla Kázméra a Ivetu Moravekovú za overovateľov zápisnice a Júliu Gányovicsovú 

za zapisovateľku. 

  

Uznesenie bolo schválené jednomyseľne. 

 



K bodu č. 4:   Návrh na členov návrhovej komisie  

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  

 

Starostka obce do návrhovej komisie navrhla z poslancov obecného zastupiteľstva za 

predsedu komisie Ing. Zsuzsanu Molnárovú za člena  komisie Ing. Petra Kardosa a Jozefa 

Lászlóa. 

 

 

Uznesenie 

č. 5/39/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

 

S c h v a ľ u j e  

návrhovú komisiu z poslancov obecného zastupiteľstva:  

Predseda komisie:  Ing. Zsuzsana Molnárová 

Členovia komisie:  Ing. Peter  Kardos 

Jozef László 

 

Uznesenie bol schválené jednomyseľne. 

 

K bodu č. 5: Kontrola plnenia uznesení 

 

V tomto bode programu starostka konštatovala, ţe uznesenia prijaté na predošlom 

zasadnutí boli splnené resp. sú plnené priebeţne.   

 

Starostka ďalej informovala prítomných, ţe došlo k uzatvoreniu zmluvy, predmetom 

ktorej je spracovanie projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie vodohospodárskeho 

diela - „Kanalizácia – Veľké Blahovo“ medzi Obcou a  spoločnosťou Akvaconsult s.r.o. 

Dunajská Streda v znení totoţnom so znením, ktoré bolo odsúhlasené obecným 

zastupiteľstvom na svojom marcovom zasadnutí 

 

Starostka následne oboznámila  prítomných poslancov so Správou o preverení súladu 

hospodárenia obce vypracovanú s auditorom, zo dňa 01.04.2011 ktorý uskutočnil preverenie 

hospodárenia obce v súlade so zákonom, ako aj hospodárenie s ostatnými finančnými 

prostriedkami, stav a vývoj dlhu a dodrţiavanie pravidiel pouţívania návratných zdrojov 

financovania.  Podľa kontroly sa vyskytla formálna chyba ktorá uţ aj bola odstránená. Správa  

a názor auditora bola nahlas prečítaná. Podľa názoru auditora účtovná závierka obce 

k 31.12.2010 poskytuje pravdivý a objektívny pohľad na finančnú a majetkovú situáciu obce 

v súlade so zákonom.  

 

Obecné zastupiteľstvo bolo starostkou oboznámené o nájomnom vzťahu s Ondrejom 

Márkom, ktorému podľa uznesenia OZ zo dňa 23.03.2011 číslo 3/36/2011 mal byť predlţený 

nájomný pomer o 3 mesiace. Ku dnešnému dňu však nedošlo k podpísaniu dodatku 

k nájomnej zmluve z dôvodu, ţe menovaný nebol zastihnutý ani poštou ani telefonicky. 

Taktieţ boli poslanci informovaní o tom, ţe menovaný nájomník je naďalej v omeškaní s 

platením svojho nájomného a to jednak nedoplatkov na nájomnom, ako aj beţného  

nájomného. V tomto roku uhradil t.č. len 300 eur, pričom mesačná výška jeho nájomného činí  

277 eur. Tesne pred konaním OZ sa nájomník osobne dostavil na OcÚ a oznámil, ţe t.č. sa 

nachádza v ťaţkej finančnej situácii, ale ako náhle dostane nejakú pracovnú príleţitosť bude 



sa snaţiť svoj dlh voči obci uhradiť. Vychádzajúc z týchto skutočností sa starostka obce sa 

obrátila na  poslancov s otázkou, či sa pridrţiavajú uznesenia OZ, nakoľko menovaný 

nájomca doteraz nepodpísal dodatok k NZ a ani nevyrovnal svoj dlh a to ani čiastočne. Takáto 

situácia by tak v budúcnosti mohla ohroziť hospodárenie obce. 

 

Na túto správu poslanec Marian Lábodi reagoval  s poznámkou, že je neprípustné, aby niekto 

bol zaviazaný vypratať byt pred Veľkonočnými sviatkami. 

 

V tejto súvislosti bolo poslancom dané na vedomie, že momentálne o vyprataní ani nebola 

reč, predmetnú situáciu je však potrebné riešiť, nakoľko z dôvodu nepodpísania dodatku k NZ 

zo strany nájomcu, nájomca užíva byt bez právneho titulu, t.j. nájomnej zmluvy. 

 

Poslankyňa Matejčíková poznamenala, že nech predmetnú situáciu rieši starostka obce, 

pretože je tu uznesenie OZ a ona osobne nechce byť zlá pred obyvateľom obce. 

 

JUDr. Sylvia Barcziová, advokátka obce, vysvetlila v krátkosti právne aspekty tejto situácie, 

ako aj možnosti jej riešenia v súlade s platnými právnymi predpismi. Ďalej poukázala na 

skutočnosť, že síce existuje  oprávnenie starostu obce konať  v tejto veci v mene obce, avšak 

na druhej strane starostka obce je viazaná uznesením OZ, ktoré v prípade, ak nie je 

realizovateľné pre nesúčinnosť menovaného nájomcu vedie k patovej situácii, ktorú sa snaží 

riešiť starostka obce svojimi pripomienkami ako aj poukázaním na nevyhnutnosť riešenia 

vzniknutej situácie v súlade s platnými právnymi normami a v záujme samotnej obce. 

 

Poslankyňa Matejčíková na to reagovala, že ona nepotrebuje právne vysvetlenie, nakoľko ona 

dobre pozná právne predpisy, veď pracovala u exekútora. 

 

V tomto bode programu starostka ďalej informovala prítomných o týchto 

skutočnostiach: 

 

A) Zlom stave poľnej cesty smerom z obce na Malý Dunaj. S opravou tejto cesty by bolo 

najvhodnejšie začať zameraním úseku, na ktorom treba vykonať potrebné opravy, a to 

zameranie hranice cesty ako aj susedných parciel. SHR, nájomníci, vlastníci,  ornej pôdy, 

členovia poľnohospodárskeho druţstva vedľa spomínanej poľnej cesty značne poškodili 

teleso tejto cesty so svojimi ťaţkými mechanizmami a obrábaním pôdy zapríčinili odstránenie 

priekopy. 

  

B) Moţnosti izolácie vonkajších múrov a výmene okien a dverí na budovách kultúrneho 

domu, ZŠ a MŠ. Starostka poţiadala poslancov, aby vyjadrili svoje stanovisko 

k navrhovaným stavebným prácam a úpravám, prípadne určili poradie týchto prác z hľadiska  

ich nevyhnutnosti . 

 

C) Výsadbe stromov na miestnom cintoríne členmi miestneho poľovníckeho zväzu, pričom 

starostka verejne poďakovala za túto ich prácu. 

 

D) VČS miestneho poľovníckeho zväzu poţiadalo OZ o udelenie súhlasu na výsadbu stromov 

v extraviláne obce Veľké Blahovo. 

 

E) Obec sa zapojila do programu „ vyčistíme Slovensko“ a pri príleţitosti Dňa Zeme 

organizuje obecný úrad v spolupráci s  pracovníkmi prijatých na obecné sluţby, Csemadoku, 



Poľovníckeho zväzu,  obyvateľmi obce, ţiakmi ŢS a deťmi MŠ výsadbu stromov a zbieranie 

smeti na verejných priestranstvách.  

 

F) Oprave strechy na budove domu smútku, nakoľko strecha je v zlom stave dochádza 

k zatekaniu do priestorov domu smútku, čo môţe mať za následok vznik škody na majetku 

obce. 

 

G) Príprave veľkého jarného upratovania, / v mesiaci máj /  o termíne obyvatelia budú cestou 

miestneho rozhlasu včas informovaní. 

 

H) Oprave a izolácie strechy na budove TJ, na ktorej realizáciu materiál zabezpečila obec 

a prácu, ako podporu, vykonal podnikateľ Bürsöly František, ktorému starostka verejne 

poďakovala za jeho bezplatnú prácu.  

 

 

Uznesenie 

č. 5/40/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo 

Po prerokovaní 

 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e bez pripomienok 

1. kontrolu plnenia uznesení - hodnotenie uplynulého obdobia 

2. správu audítora zo dňa 01.04.2011 o preverení súladu hospodárenia obce ako  aj 

hospodárenie s ostatnými finančnými prostriedkami, stav a vývoj dlhu a dodrţiavanie 

pravidiel pouţívania návratných zdrojov financovania.  

 

B/ s c h v a ľ u j e  
1. uskutočniť prieskum trhu na geodetické práce - zameranie poľnej cesty, dotknutých 

parciel v záujme opravy spomínanej cesty. 

2. uskutočniť zatepľovacie práce na budove kultúrneho domu, ZŠ a MŠ  v spomínanom 

poradí. 

3. vyţiadať cenovú ponuku na vypracovanie PD na akciu „Zateplenie kultúrneho domu“ 

4. vykonať izoláciu, resp. opravu strechy na Dome smútku 

5. zapojiť sa  do akcie „ Vyčistíme Slovensko“ v rámci tejto akcie čistiť obec od smetí 

 

C/  u d e ľ u j e  

súhlas k výsadbe stromov v extraviláne obce  a to pre Poľovnícke zdruţenie Veľké 

Blahovo.   

 

Hlasovanie č. 2 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      8 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie bolo schválené  

 

 



K  bodu č. 6: Vyhodnotenie došlých prihlášok na funkciu hlavného kontrolóra obce 

Veľké Blahovo 

 

V tomto bode programu starostka oboznámila prítomných, ţe na základe uznesenia OZ 

konaného dńa 23.02.2011, číslo 2/23/2011 OZ vyhlásilo voľbu hlavného kontrolóra  Obce 

Veľké Blahovo. Do tejto voľby  sa prihlásili 7 kandidáti a to podľa časového poradia 

doručených prihlášok: 

1/ Kantnerová Marta 

2/ Ing. Török Jozef 

3/ Ing. Ladislav Pongrácz 

4/ Ernest Csiba 

5/ Bc.Marta Klinerová 

6/ Ing. Magyar Jozef 

7/ Feketeová Edita 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavili všetci 6 kandidáti na základe im doručenej pozvánky.  

Ing. Magyar Jozef sa nedostavil vzhľadom na skutočnosť, ţe pred konaním samotnej voľby sa 

vzdal svojej kandidatúry na funkciu hlavného kontrolóra obce. 

 

Starostka obce informovala  prítomných, ţe kandidát Ing.Jozef Magyar vzal svoju 

kandidatúru späť v plnom rozsahu. Kandidátka Kantnerová Marta podala svoju kandidatúru 

bez označenia „Voľba hlavného kontrolóra – Neotvárať„ čo malo za následok, ţe doručená 

prihláška bola pred samotným rokovaním obecného zastupiteľstva otvorená, pričom zároveň 

bolo zistené, ţe samotná prihláška je neúplná. Kandidátka Feketeová Edita doručila svoju 

kadidatúru resp. prihlášku po termíne. Vyhcádzajúc z uvedených skutočností do voľby 

hlavného kontrolóra obce postúpili 4 kandidáti.  

 

Pred otvorením prihlášok starostka poţiadala poslancov, aby rokovanie OZ od tohto 

momentu vyhlásilo za neverejné zasadnutie, nakoľko v rámci neho budú prítomní 

oboznámení s osobnými údajmi kandidátov v súľade so zákonom o ochrane osobných údajov. 

Následne poţiadala prítomných, aby podpísali listinu o mlčanlivosti. 

 

 

Uznesenie 

č. 5/ 41/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

Po prerokovaní  

 

A/  v y h l a s u j e  

rokovanie OZ za neverejné  

 

Hlasovanie č. 3 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      8 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie bolo schválené 



Starostka obce rozdala obálky obsahujúce prihlášky kandidátov na funkciu hlavného 

kontrolóra obce k nahliadnutiu prítomným poslancom, ktorí sa presvedčili, ţe uvedené obálky 

sú neotvorené a nepoškodené. Po preskúmaní obálok sa poslanci rozhodli, ţe tieto budú 

otvárané podľa poradia ich doručenia. V tomto zmysle bola kaţdá jedna obálka otvorená, bola 

preskúmaná, či sú k prihláške priloţené všetky  ţiadané listiny. 

 

Pri kandidátovi Ing. Ladislavovi Pongráczovi  bolo zistené, ţe jeho výpis z registra 

trestov je starší ako 3 mesiace, preto nespĺňa podmienky voľby a ostatní 3 kandidáti mali 

kompletnú dokumentáciu. 

 

Po vyhodnotení kompletných dokumentácií poslancami obecného zastupiteľstva 

starostka nahlas prečítala všetky listiny priloţené k prihláške kandidátov. Po tomto úkone boli 

kandidáti  oboznámení so skutočnosťou, ţe  Ing. Ladislav Pongrácz priloţil k prihláške výpis 

z registra trestov starší ako 3 mesiace a  preto nespĺňa  podmienky kandidatúry. Ďalší 3 

kandidáti spĺňajú  podmienky stanovené na kandidatúru na funkciu hlavného kontrolóra obce 

a postupujú do ústneho kola, ktoré sa uskutoční podľa poradia doručenia prihlášok. 

 

V zmysle vyššie uvedeného pravidla, ako prvý predstúpil pred obecné zastupiteľstvo 

Ing. Jozef  Török a v krátkosti sa predstavil. 

 

Následne predstúpil pán Ernest Csiba, pričom poukázal na skutočnosť, ţe čoskoro sa 

stane obyvateľom obce Veľké Blahovo, nakoľko si v obci postavil rodinný dom a chcel by 

svoje skúsenosti získané na Ministerstve obrany SR vyuţiť v prospech obce. 

 

Ako posledná predstúpila pred obecné zastupiteľstvo Bc. Marta Klinerová, ktorej sa 

predstavila poslankyňa Matejčíková, pričom následne jej poloţila otázku týkajúcu sa jej praxe 

hlavného kontrolóra. Následne poslankyňa Matejčíková konštatovala, ţe vzhľadom na dĺţku  

praxe uvedenej kandidátky ju moţno povaţovať za odborníčku. 

Poslankyňa  Molnárová sa opýtala na rozsah pracovného úväzku kandidátky a na spôsob, ako 

mieni organizovať svoju prácu na viacerých miestach vzhľadom na jej pracovnú vyťaţenosť. 

 

Po ústnom kole poslanci predniesli svoje stanovisko a svoj názor na osoby kandidátov. 

 

Poslanci vyjadrili k jednotlivým kandidátom nasledovné stanovisko: 

 

1. Kandidát Ing. Török Jozef 

  

Poslanec Pavol Kázmér vyzdvihol, že menovaný kandidát pracuje v hlavnom pracovnom 

pomere na MŠ SR, vždy bol vo funkcií vedúceho pracovníka. On len kontroloval a podľa neho 

nedošiel menovaný do styku priamo s účtovníctvom a nemá skúsenosti s činnosťou hlavného 

kontrolóra. 

 

Poslankyňa Molnárová pripomenula, že menovaný má hlavný pracovný pomer na 

Ministerstve .školstva SR a kedy by mienil prácu hlavného kontrolóra vykonávať. 

  

Poslankyňa Matejčíková uviedla ,že pre ňu je on nesympatický, nakoľko menovaný už mal 

viac pracovných miest. 

 

Poslanec Peter Kázmér uznal, že menovaný kandidát má síce najvyššie vzdelanie, avšak 

podľa neho menovaný nemá dostatočnú prax. 



 

2. Kandidát Ernest Csiba 

 

Poslankyňa Matejčíková poznamenala, že podľa nej menovaný nemá skúsenosti v tejto oblasti 

a podľa nej o bývalom vojakovi z povolania ani nechce počuť.  Podľa nej by nebolo správne, 

aby hlavný kontrolór bol z tej istej obce, kde býva. Ona vylučuje menovaného kandidáta 

z dôvodu konfliktu záujmov, nakoľko kontrola by nebola efektívna a popritom menovaný nemá 

prax. 

 

Poslankyňa Molnárová hovorila, že menovaný je pre ňu sympatický mladý pán a kladne 

hodnotila jeho prístup k práci, ako aj to, že je odhodlaný pracovať pre obec. Ako nevýhodu 

uviedla skutočnosť, že nemá v tejto oblasti prax. Podľa nej nie je problémom, keď budeme 

podporovať miestneho obyvateľa.  

 

Poslanec László bol tiež toho názoru, že u menovaného kandidáta,  ako u mladého človeka 

treba kladne hodnotiť, že  chce svoje skúsenosti získané na predošlom pracovisku uplatniť 

v prospech obce. 

 

Poslankyňa Moraveková  tiež zastávala názor poslankyne Molnárovej a poslanca Lászlóa 

ohľadne kandidáta Ernesta Csibu. Podľa nej menovaný by bol schopný túto funkciu 

vykonávať. 

 

Poslanec Kardos uznáva, že menovaný nemá prax, ale má skúsenosti, dobré kontakty a má 

osobnú snahu pracovať v prospech obce. 

 

3. Kandidát Marta Klinerová  

 

Poslankyňa Matejčíková vyzdvihla jej 12 ročnú prax na obecných úradoch a znalosť v oblasti 

účtovníctva. Ona je za túto kandidátku. 

 

Poslankyňa Molnárová sa opýtala, či by sa nedalo znížiť pracovný záväzok hl. kontrolóra. 

Keď menovaná pracuje na viacerých obecných úradoch a kedy chce túto funkciu vykonať 

v obci Veľké Blahovo. 

 

Na vyjadrenie poslankyne Molnárovej reagovala poslankyňa Matejčíková vyjadrením, že 

pracovný záväzok  hlavného kontrolóra  určilo OZ, t.č. sa to nedá  zmeniť. 

 

Poslanec Peter Kázmér zastával osobu menovanej  kandidátky . 

 

Po vyjadreniach poslancov starostka obce poukázala na skutočnosť, ţe úlohou 

hlavného kontrolóra obce nie je iba kontrola účtovnej evidencie obce, ale má aj ďalšie 

dôleţité úlohy a povinnosti, pričom v tejto súvislosti prečítala poslancom relevantné 

ustanovenia zákona o obecnom zriadení, ktoré  upravujú rozsah činnosti hlavného kontrolóra. 

Starostka obce ďalej poukázala na skutočnosť, ţe si  je vedomá toho, ţe ona nemá hlasovacie 

právo pri tejto voľbe, ale rada by sa vyjadrila k osobe jednotlivých kandidátov. 

Pri kandidátovi Ing. Török vyzdvihla, ţe on má získané najvyššie vzdelanie v oblasti 

ekonómie a  má dlhoročné skúsenosti vo verejnej správe. 

U kandidáta Ernesta Csibu je predovšetkým potrebné hodnotiť jeho snahu zapojiť sa 

do ţivota obce a pomáhať miestnej samospráve a tieţ aj ochotu získavať potrebné vedomosti 

v tejto oblasti. Podľa nej tu sa nejedná o porušenie nezlučiteľnosti resp. konfliktu záujmov. 



Poukázala tieţ na dlhoročnú prax ako aj na to, ţe obyvateľ obce by mal byť preferovaný aj 

v týchto prípadoch. Je pravdou, ţe je najmladší spomedzi kandidátov, ale jeho profesijný 

prístup svedčí o jeho schopnostiach. 

 U kandidáta Klinerová vyzdvihla jej skúsenosti získané v oblasti účtovníctva na 

viacerých obecných úradoch. 

 

Po diskusii nasledovalo hlasovanie. 

 

Po tomto bode programu starosta poslancom navrhla, aby zasadnutie od tohto 

momentu bolo verejné. 

 

 

Uznesenie 

č. 5/ 42/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

Po prerokovaní  

 

A/  v y h l a s u j e  

rokovanie OZ za verejné  

 

Hlasovanie č.4 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      8 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie bolo schválené 

 

 

 

K bodu č. 7: Voľba hlavného kontrolóra obce Veľké Blahovo 

 

Hlasovanie sa uskutočnilo podľa poradia doručených prihlášok. 

 

 

Uznesenie 

č. 5/ 43/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo 

Po prerokovaní  

 

 

 

v o l í   

1/  na funkciu hlavného kontrolóra obce  Ing. Török Jozefa 

 

Hlasovanie č.5 

––––––––––––– 



Prítomní:      8 

Za          :      0 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     8 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie nebolo schválené 

 

2/  na funkciu hlavného kontrolóra obce Ernesta Csibu 

 

Hlasovanie č.6 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      1 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     7 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie nebolo schválené 

 

2/   na funkciu hlavného kontrolóra obce Bc. Klinerová Marta 

 

Hlasovanie č.7 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      8 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie bolo schválené 

 

Starosta obce informovala prítomných poslancov, ţe OZ určilo pracovný úväzok 

hlavného kontrolóra obce na 30 % prac. úväzok, takţe funkčný plat hlavného kontrolóra obce 

je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v nár. hospodárstve, vyčíslenej na 

základe Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok a koeficientu podľa počtu 

obyvateľov obce, takţe mesačný plat predstavuje sumu 355,50 Eur. Obecné zastupiteľstvo 

predpokladaný nástup určilo na deň 15.04.2011. Vzhľadom na to, ţe voľba hlavného 

kontrolóra bola úspešná, tento termín nástupu do práce podľa uznesenia OZ by bolo moţné  

dodrţať. 

 

 

Uznesenie 

č. 5/ 44/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo 

Po prerokovaní  

 

S c h v a ľ u j e  

A/ pracovný úväzok 30%, t.j. pracovný pomer sa uzatvára na kratší pracovný čas, ako je 

ustanovený týţdenný pracovný čas. Pracovný čas činí 11,25 hodín týţdenne a za vykonanú 

prácu patrí plat určený podľa § 18c ods.1 písm. c/ zákona č. 369/1990 Zb. v platnom znení t.j. 

355,50 Eur. mesačne s účinnosťou od 15.04.2011. 



 

Hlasovanie č.8 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      8 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie bolo schválené 

 

 

K bodu č. 8 Rôzne 

 

V tomto bode programu starostka hovorila o  

- probléme túlavých psov, poţiadala o pomoc Slobodu zvierat 

- ţe v miestnom cintoríne neznámy človek stále otvára kohútiky, niekedy celú noc tečie 

voda a priľahlé hroby sa tým  poškodzujú, poţiadala poslancov o poskytnutie pomoci 

aj z ich strany  

 

V tomto bode programu poslankyňa Matejčíková ţiadala, aby zápisnice zo zasadnutia 

OZ boli zverejnené do 15 dní a mala k nim prístup. Zapisovateľka Gányovicsová na to 

reagovala, ţe niektorí poslanci ako overovatelia zápisnice ani do dnešného dňa nepodpísali 

zápisnicu, takţe ona nemohla zabezpečiť jej zverejnenie. Poslankyňa Matejčíková 

poznamenala, ţe aj ona bola overovateľkou a ani nebola vyzvaná na podpis zápisnice. 

Zapisovateľka Gányovicsová hovorila, ţe zápisnica je vyhotovená, pričom je ochotná tu 

s poslankyňou ostať, aby si ju mohla prečítať a následne podpísať.  

 

Poslanec Kardos  informoval prítomných, ţe na budove TJ bola uskutočnená oprava 

a touto cestou ďakuje všetkým hlavne podnikateľovi Bürsölyovi za vykonanú bezplatnú 

prácu. Ďalej upozornil na potrebu opravy a úpravy sociálnych miestností. Poţiadal, aby na 

verejných priestranstvách boli umiestnené tabule so zákazom ukladania smeti. Podal návrh na 

umiestnenie privítacej tabule na príjazdovej komunikácií do obce. Ďalej doporučuje opravu 

poľnej cesty s geodetickým zameraním. Opravu cesty by sa dalo uskutočniť etapovite. 

Tlmočil názor občanov, ţe bolo by potrebné uskutočniť deň obce.  

 

Poslankyňa  Matejčíková na to reagovala, ţe netreba zvlášť usporiadať deň obce, 

nakoľko OZ uţ odsúhlasilo pre Vadkacsák finančnú pomoc na usporiadanie obecnej zábavy. 

             

Starostka obce na vyššie uvedené reagovala pripomienkou, ţe ak obec chce usporiadať 

obecnú zábavu, odporúča poslancom opätovne zorganizovať Dni Bihariho, nakoľko v obci má 

toto kultúrne podujatie tradíciu. 

 

Poslankyňa Matejčíková bola toho názoru, ţe v tomto roku o tom v ţiadnom prípade 

nemôţe byť reč, nakoľko to bolo obsahom ich volebnej kampane a nesúhlasí s tým aby niekto 

vyuţíval ich program. 

Poslankyňa  Moraveková, zástupca starostu obce názor poslankyne Matejčíkovej 

povaţovala za nekorektný a detský. Aj ona bola toho názoru, ţe keď obyvatelia to ţiadajú a sú 

na to financie treba to organizovať, nakoľko je to tradíciou obce. Obec organizovala tieto 

slávnosti uţ aj vtedy, kedy ich politická strana ani neexistovala. 

 



Toho názoru bol aj poslanec László, ktorý si vyprosil, aby poslankyňa Matejčíková 

svoj názor nenútila na ostatných poslancov. 

 

Starostka obce na vyššie uvedené reagovala pripomienkou, ţe obec organizovala Dni 

Bihariho s dlhoročnou tradíciou a nie je moţné si túto akciu privlastňovať na základe volebnej 

kampane, bolo by vhodnejšie sa posunúť dopredu. 

 

 

Uznesenie 

č. 5/45/2011 

 

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo 

Po prerokovaní návrhov 

 

A/ s c h v a ľ u j e 

1/ umiestnenie tabúl so zákazom ukladania smetí na verejné priestranstva a to : vedľa štátnej 

cesty smerom z Veľkého Blahovo do Dunajskej Stredy na konci dediny, na malej ceste / cez 

les/, vedľa cintorína, medzi št. cestou a betónovou cestou pri cintoríne, v novej obytnej zóne  

 

Hlasovanie č.9 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      8 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie bolo schválené 

 

2/ opravu a úpravu sociálnej miestnosti na budove TJ 

 

 

Hlasovanie č.10 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      8 

Proti:      :     0 

Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 

Uznesenie bolo schválené s tou podmienkou, ţe na najbliţšom zasadnutí OZ bude podaná 

správa o rozsahu opravy 

 

 3/ umiestnenie privítacej tabule na príjazdovej komunikácie do obce 

 

Hlasovanie č.11 

––––––––––––– 

Prítomní:      8 

Za          :      3 

Proti:      :     5 

Zdrţal sa:     0 

Nehlasoval:  0 



Uznesenie nebolo schválené 

 

K bodu č. 9: Záver 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Veľké 

Blahovo, starostka obce ukončila rokovanie zastupiteľstva. 

 

 

Zápisnica skončená a podpísaná. 

 

 

 

 ...................................... 

Mária Bödők 

starostka obce 

 

Overovatelia:   1/      ............................................ 

  

                         2/     ............................................. 

 

Zapisovateľka Júlia Gányovicsová  ...................................... 

             

 

 

 

 

 

 


